
Protokpl Nr LV.2023 


z LV Sesji ~ady Gminy Siubice 

odbytej w dniu 29 sierpnia 2023 r. 


Obrady LV Sesji Rady Gminy Slubice odbyly siy w godz. 10 17_11 50 oraz byly 
transmitowane na Zywo w internecie. Obrady prowadzil przewodnicz~cy Slawomir 
Januszewski. 
Stan Rady - 15 os6b 
Obecnych -15 os6b tj. 100%. 
W sesji udzial wziyli: 

1. 	 Jacek Kozlowski - w6jt, 
2. 	 Przemyslaw Nowacki - sekretarz gminy, 
3. 	 Alicja Pejta - Jaworska - urbanistka, 
4. 	 radni wedlug zal~czonej listy obecnosci, 
5. 	 soltysi wedlug zal~czonej listy obecnqsci. 

Do pkt. 1 
Slawomir Januszewski - przewodnicz~cy Rady otworzyl obrady LV sesji Rady 

Gminy Slubice, powital wszystkie panie i pan6w radnych, w6jta, sekretarza, 
goscia oraz soltys6w. Na podstawie listy obecnosci stwierdzil, ze w sesji uczestniczy 15 
radnych, co oznacza, ze Rada Gminy Slubice moze obradowac i podejmowac prawomocne 
uchwaly. 
Do pkt. 2 	 I 

Przewodnicz~cy poddal pod glosQwanie porz~dek obrad, kt6ry zostal dostarczony 
wraz z zaproszeniem na dzisiejsz~ sesjy. Rt.dni nie mieli zadnych uwag. 
W wyniku jawnego glosowania rada - ~tan 15 obecnych jednoglosnie przyjyla porz~dek 

obrad. Porz~dek obrad przedstawia siy nas~puj~co: 
1. 	 Otwarcie Sesji. 

2. 	 Przyjycie porz'ldku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci miydzy~esyjnej W6jta Gminy za okres od 28 czerwca 

2023 r. do 28 sierpnia 2023 r. 

4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 

5. 	 Podjycie uchwal w sprawie: 

a) okreslenia wymagan, jakie powinien spelniac przedsiybiorca ubiegaj~cy siy 
o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie dzialalnosci w zakresie opr6miania 
zbiornik6w bezodplywowych lub osadnik6w w instalacjach przydomowych

I 

oczyszczalni sciek6w i transportu nieczystosci cieklych na terenie Gminy Slubice, 
b) w sprawie Miejscowego planu zag0spodarowania przestrzennego dla czysci dzialki nr 

ewid. 230/4 i dzialki nr ewid. 232/2 miejscowosci Grzyb6w, 
c) zmian Statutu Solectw Gminy Slub~ce. 

d) trybu i sposobu powolywania i od~olywania czlonk6w Zespolu Interdyscyplinarnego 
w Gminie Slubice. I 

6. 	 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. 	 Przyjycie protokolu z LTV sesji Rady Gminy. 



8. Sprawy rome. 
9. Zak0l1czenie obrad. 

Do pkt. 3 

Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej Wojta Gminy za okres od 28 czerwca 

2023 r. do 28 sierpnia 2023 r. (material w zalqczeniu). 

Do pkt. 4 

Radny Dariusz Wolinski ponowil swojq pros by 0 wyremontowanie drogi na Sadach 
kolo Pana I.N lqczqcq nas z gminq Gqbin i lqcznika. Poprosil 0 nawiezienie trochy refultatu na 

drogy gminnq Zyck - Juliszew przy wjezdzie kolo Pana M i Pana 1. oraz montaz lampy na 
krzyzowce kolo Pana 1. 

Do pkt. 5.1 

Przewodniczqcy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly w 

sprawie okreslenia wymagan, jakie powinien spelniac przedsiybiorca ubiegajqcy siy 0 

uzyskanie zezwolenia na prowadzenie dzialalnosci w zakresie opromiania zbiornikow 

bezodplywowych lub osadnikow w instalacjach przydomowych oczyszczalni sciekow i 
transportu nieczystosci cieklych na terenie Gminy Slubice. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 

Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie okreslenia wymagan, jakie powmlen spelniac przedsiybiorca 

ubiegajqcy siy 0 uzyskanie zezwolenia na prowadzenie dzialalnosci w zakresie opromiania 
zbiornikow bezodplywowych lub osadnikow w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

sciekow i transportu nieczystosci cieklych na terenie Grniny Slubice, wraz z imiennyrn 
rejestrern glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 5.2 

Przewodniczqcy Rady Grniny Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla cZysci dzialki nr ewid. 
230/4 i dzialki nr ewid. 232/2 rniejscowosci Grzybow. 

Soltys solectwa Grzybow Andrzej Wojno zapytal, co jest planowane na tych 

dzialkach. 
Odpowiedzi udzielila Alicja Pejta - Jaworska - urbanistka. Poinformowala, ze plan 

zagospodarowania przestrzennego obejrnuje dwie dzialki na ktorych planowana jest budowa 
zagrodowa. Bydq siy tam znajdowaly budynki mieszkalne i budynki gospodarcze. W jednym 
przypadku jest to tylko usankcjonowanie stanu istniejqcego a w drugirn przypadku na 
terenach rolnych w okreslonyrn studium uwarunkowan wlasciciele rnajq zamiar zbudowac 
siedlisko. 

Soltys solectwa Slubice Kazimiera Januszewska zapytala czy bydzie tam jakas 

hodowla zwierzqt? 
Pani Alicja odpowiedziala, ze nie bydzie tam zadnej hodowli zwierzqt. 
Pani Alicja poinformowala radnych, ze rnUSZq ustalic stawky procentowq w przypadku 

wzrostu wartosci nieruchomosci, ktora w projekcie uchwaly nie zostala podana, bo to naleZy 

2 



do kompetencji Rady Gminy . Przedzia1 probentowy jest od 0% - 30 %. Ta ustalona stawka 

procentowa, czyli op1at~ pl~nistyczna ~dJvZ.rostu .wartosci nieruchomosci. obo.~i~uje w 
przypadku sprzedazy dZIa1kl przez w1asci leh w Clqgu Slat od uchwalema mleJscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego. 
W6jt powiedzia1, ze w naszej gminie nie rna op1at od wzrostu wartosci nieruchomosci 

I 
przy sprzedaty w ciqgu Slat ziemi przez w1asciciela, w zwiqzku z tym powinno wszystkich 

traktowac siy r6wno i proponuje ustalic stawky w wysokosci 0%. 
Radni nie wniesli sprzeciwu. przew1dniCZqCY Slawomir Januszewski wpisa1 stawky 

procentowq 0%. 
Innych pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzia1 15 radnyich. 

Uchwa1a zosta1a przyjyta jednog1osnie. 
Uchwa1a w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla cZysci 

dzialki nr ewid. 230/4 i dzialki nr ewid. 232/2 miejscowosci Grzybow, wraz z imiennym 

rejestrem glosowan stanowi za1qcznik do protokolu. 
Przewodniczqcy podziykowal za pr;zyjazd Pani Alicji Pejta - Jaworskiej i udzielenie 

odpowiedzi na wszelkie pytania. Pani Alicja r6wniez podziykowala i opuscila sesjy. 

I 
Do pkt. 5.3 

Przewodniczqcy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawi1 projekt uchwa1y 

w sprawie zmian Statutu Solectw Gminy Slubice. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 

Uchwala zosta1a przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie zmian Stattitu Solectw Gminy Slubice, wraz z Imlennym 

rejestrem glosowan stanowi za1qcznik do Pfotokolu. 
I 

Do pkt. 5.4 
Przewodniczqcy Rady Gminy Sl womir Januszewski przedstawi1 projekt uchwaly 

w sprawie w sprawie trybu i sposobu powotywania i odwo1ywania czlonk6w zespolu 

interdyscyplinarnego. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 
I 

Uchwa1a zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie trybu i sposobu powolywania i odwolywania czlonk6w zespolu 

interdyscyplinarnego, wraz z imiennym rej;estrem glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 6 

W6jt udzielil odpowiedzi na zapytania i interpelacjy radnych. 
Poinformowal, ze wlasnie konczone Sq prace zwiqzane z usuwaniem zakrzaczen przy 

drogach gminnych a w nastypnej kolejnosdi pracowniczy gospodarczy bydq uzupelniac ubytki 

w drogach. Jdli chodzi 0 drogy lqczqcq S~dy z drogq powiatowq 2980W (kaisersteraBe) tam 

powstal dziura na skutek prawdopodobnfe wadliwego przepustu na rowie melioracyjnym, 

kt6ra zostala juz uzupelniona. Drobne ubytki w poboczach bydq w najbJizszym tygodniu 

uzupelniane. Zostal jeszcze do usuniycia jeden garb w kierunku Grabowca. 
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Do pkt. 7 

Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze protok6l z LIV sesji Rady Gminy 
Slubice zostal przeslany do radnych drogq e1ektronicznq. 

Radni nie mieli zadnych zapytan bqdz uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 

Protok6l zostal przyjyty jednoglosnie. 

Protok6l z LIV sesji Rady Gminy Slubice wraz z imiennym rejestrem glosowan 
stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 8 

Jako pierwszy zabral glos W6jt Gminy Slubice. Poprosil mieszkanc6w Gminy Slubice 

o ostroZnose w zwiqzku z rozpoczytymi pracami modernizacyjnymi p1acu miydzy bankiem 

a kosciolem. Miejsce zostalo ogrodzone na siatce umieszczono tablice ostrzegawcze. W6jt 

poprosil 0 nieporuszanie siy po tym terenie. W zwiqzku z pojawieniem siy doniesien na temat 
zdarzenia, kt6re mialo miejsce w miejscowosci Zyck, w6jt poinformowal, ze na zadnym 

etapie prac ratowniczo - gasniczych przy walce z pozarem nie zabraklo wody. W6jt 

powiedzial, ze od czterech 1at systematycznie w miary posiadanych srodk6w Sq wymieniane, 

uszkodzone lub niedzialajqce hydrantu na terenie Gminy Slubice. W jednym roku zostalo 

wymienionych az 20 takich hydrant6w. Dodal, ze zar6wno On jak i radny Marek Bogiel 

osobiscie bra1i udzial w akcji gas zenia pozaru i mogq potwierdzie, ze wody nie zabraklo. 
W6jt poinformowal, ze dziyki staraniom jego i Rady Gminy Slubice wody w Gminie Slubice 

starczy na ponad 30 lat. Jestesmy bardzo dobrze zabezpieczeni. Gmina Slubice posiada dwie 
nowe w pelni profesjonalne stacje uzdatniania wody. W6jt postara siy zajqe Jeszcze 

modemizacjq trzeciej stacji uzdatniania wody znajdujqcej siy na terenie gminy 

w miejscowosci Grzyb6w. 

Radna Sylwia G6recka podziykowala W6jtowi za usuniycie pieilk6w na ul. Chojaki 

oraz przypomniala 0 zalozeniu prog6w zwalniajqcych na tej u1icy. Poprosila w miary 
moz1iwosci 0 naprawy drogi, gdzie konczy siy kostka a zaczyna siy droga asfaltowa kolo 
wyrywanych pieilk6w, gdyz tam wykruszyl siy asfalt. 

Soltys solectwa Budy Elzbieta Machala poprosila 0 wyciycie zakrzaczen i galyzi z 

drogi z Bud 291125W do drogi wojew6dzkiej, gdyz widocznose jest tam mala oraz 0 

zgloszenie do Zarzqdu Dr6g 0 oznakowanie tego wlasnie skrzyzowania. Poprosila, takZe 0 

przeg1qd row6w na drodze DP1455W, gdyz tam nagromadzil siy piach, kt6ry bydzie utrudnial 
w sezonie jesienno - zimowym przeplyw wody. 

Soltys solectwa Piotrk6wek Henryk Korda1ewski zglosil zalatanie dziur w asfalcie 
kolo Pana K. Przekazal zapytanie od jednego z mieszkanc6w miejscowosci Piotrk6wek, 
dlaczego kolo przystanku na pierwszym Piotrk6wku nie rna jeszcze tablicy soleckiej. Soltys 

poinformowal, ze r6wnarka, 0 kt6rq prosil owszem byla na drodze kolo Pana F., jednak 

wyr6wnala tylko kawalek drogi kolo domu Pana F i na tym zakonczyla pracy. Teren mial bye 
wyr6wnany az do drogi powiatowej a nie tylko maly kawalek. 

Soltys solectwa Slubice Kazimiera Janiszewska zapytala czy zostala zakonczona 
dokumentacja na drogy i scieZky rowerOWq do Kawallo. Poinformowala 0 dUZych ubytkach w 

drodze prowadzqcej na Jamno. 
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Radna Teresa Sitkiewicz zapytala, C~y cos wiadomo na temat drogi, kt6rq mozna bylo 

by przejezdzac kierujqc siy w strony Slubic, Jgdyz na dzien dzisiejszy, aby dostac siy do Slubic 

trzeba jechac drogq prawie pod sam H6w. R~dna poinformowala i poprosila, 0 zasypanie dolu 

na Grzybowie kolo hydroforni, gdyz tam Zbiera siy woda i nie rna, jak przejezdzac. Radna 

zapytala, kiedy ruszajq pracy zwiqzane z ogrodzeniem kolo szkoly w Jamnie. 

Radny Stanislaw Szymanski zapytal, czy pozyskanych srodk6w pieniyznych okolo 

1 700 000 zl mozna bylo by zrobic dokumentacjy na drogy w Alfonsowie. 
Radna Milena Kaminska poprosila 0 wyciycie zakrzaczen przy szkole w Piotrk6wku 

w strony Suchodolu oraz na zakrycie w strony Zycka. 
Soltys solectwa Slubice Kazimiera Janiszewska podziykowala za zrobienie drogi od 

Kawallo w strony Wymysla. 
Przewodniczqcy Slawomir Januszewski poprosil 0 wycinky drzew w solectwie 

Wiqczemin Nowy i Wiqczemin Polski oraz 0 zorganizowanie Hucznia, kt6rym moma by bylo 

zakryc ubytki w drogach asfaltowych na terenie Gminy Stubice. 
Soltys solectwa Swiniary Ryszard Zi6lkowski poprosil 0 wyciycie zakrzaczen w Swiniarach 
nad Most6wkq oraz 0 wywrotky piasku kolo kapliczki, gdyz Sq tam doly. Soltys podziykowal 

za zasypanie gruzem dol6w po bobrach. 

W6jt udzielil odpowiedzi: 

Radnej Sylwii G6reckiej odpowiedzial, ze postara Sly w najblizszym czaSle 

zamontowac te progi zwalniajqce. Powiedzial, ze wie 0 tej wykruszonej drodze przy tych 

wyrywanych pierlkach, ale zwr6cil tez uwagy na zapadniytq drogy wlasnie kolo radnej. Jest to 
I 

na skutek nieszczelnego przepustu. Tymi sprawami w6jta zajmie siy w najblizszym czasie. 
W kwestii wszystkich zakrzaczeb W6jt powiedzial, ze Sq aktualnie usuwane. 

, I 
Pracowniczy Sq teraz w miejscowosci Swiniary. Gdzie zakrzaczenia bydq jeszcze widoczne 

na biezqcq bydq usuwane. 

Soltys solectwa Budy odpowiedzi~l, ze w kwestii oznakowania skrzyzowania podjql 

juz rozmowy z kierownikiem Obwodu Drogowego w Sannikach. Pracownicy gospodarczy 

Urzydu Gminy Slubice zajmq siy wyciyciem wszystkich zakrzaczen i podciyciem drzew na 
drodze 291125W. Jesli chodzi 0 kwestie dromosci przepustu na drodze 575 kt6ra jest drogq 

wojew6dzkq to bydzie ten problem r6wniez zgloszony do kierownika Obwodu Drogowego w 

Sannikach. 

Soltysowi solectwa Piotrk6wek iw6jt powiedzial, ze musi sprawdzic czemu ta 

r6wnarka nie wyr6wnala calej czysci drogi, gdyz zlecone zostalo wyr6wnanie calego odcinka. 

Tablice soleckie bydq wymieniane na nowe, gdyz stare Sq w bardzo zlym stanie i nie rna sensu 

ich kolejny raz malowac i odnawiac. Tablice mUSZq bye zakupione 0 trwalszej konstrukcji by 

posluZyly na dobrych pary lat i usytuowane w dogodnych dla mieszkanc6w solectw miejscach 
a nie jak to bylo do tej pory obok domu soHysa. 

Soltysowi solectwa Slubice w6jt odpowiedzial, ze tern at sciezki i drogi przy palacu w 
Studziencu do zjazdu na Kawallo jest inwestycjq wojew6dzkq. Gmina pomagala chytnie w tej 

kwestii. Na dzien dzisiejszy pomoc ze st;rony gminy zostala przerwana, czekamy na dalsze 
decyzje i zatwierdzenie planu. W6jt przekazal, ze widzial, iz Sq prowadzone pomiary przez 
drogy 575 przez Slubice. Wszystko w kwestii formalno - prawnej, czyJi uregulowanie stanu 
prawnego pasa drogowego drogi 575 dzialki 444 wraz z dokumentacjq w 99 % jest juz 

ukonczona. Problemy Sq wylqcznie z drobnymi sprawami geodezyjnymi. W6jt podziykowal 
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ady Gminy 

soltys solectwa Slubice za slowa podzit(kowania zwiqzane z modernizacjq droga od Kawallo 

w stront( Juliszewa. Droga przyczynila sit( bardzo do poprawy komfortu mieszkanc6w 

poruszajqcych sit( po miejscowosciach w Gminie Slubice. 

Radnej Teresie Sitkiewicz w6jt powiedzial, ze dojazd prawny posiada kazdy 

mieszkaniec miejscowosci Grzyb6w. W6jt wie, ze do tej pory mieszkancy przejezdzali przez 

grunty pry watne, aby dostac sit( do miejscowosci Slubice. Jednak wlasciciele grunt6w 

prywatnych majq prawo do zakazu przejezdzania przez ich dzialki. I tak sit( stalo wlasnie 

teraz. Dojazd do Slubic jest tylko dluzszq drogq. 

Radnemu Stanislawowi Szymanskiemu w6jt odpowiedzial, ze to rada decyduje na co 

bydq przeznaczone pieniqdze z budzetu. Wstypnie na komisji byla informacja na co juz dzis 

Sq potrzebne srodki finansowe. 

Radnq Mileny Kaminskq w6jt poinformowal, iz ta droga przy zakrt(cie 

w miejscowosci Piotrk6wek jest drogq powiatowq, kt6ra jak inne drogi powiatowe jest 

w bardzo zlym stanie. Gmina postara sit(, jak co roku wykosic wlasnymi silami pobocza i 

usunie zakrzaczenia. 

Soltysowi solectwa Swiniary powiedzial, ze pracownicy wykaszali tam pobocza w 

dniu wczorajszym i dzisiejszym Jak bydzie trzeba to podjadq raz jeszcze, sprawdzic czy cos 

trzeba przyciqc. W6jt dodal, ze stara sit( by te drogi na Swiniarach kolo jezior byly w dobrym 

stanie i ciqgle dowozone jest tam kruszywo czy gruz budowlany czy tez pozyskana ziemia. 

Jest zamiar zabezpieczyc te drogi siatkq stalowq by bobry nie robily tam zeremi, bo te drogi 

mogq siy zapasc. 

Do pkt.9 
Przewodniczqcy Rady Gminy stwierdzil, ze porzqdek obrad LV Sesji Rady Gminy 

w dniu 29 sierpnia 2023 r. zostal wyczerpany. Podziykowal Radzie Gminy i soltysom 

za uczestnictwo w obradach oraz wszystkim osobom oglqdajqcym sesjt( 

po czym je zamknql. 

nokOlowa~J } 

k1t~c~ 
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